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01. I want to set up a company of my own.

我想建立一个属于我自己的公司。

02. My biggest dream is to become a CEO.

我最大的梦想是成为一名首席执行官。

03. One principle I observe in choosing a job is whether I can realize my personal value.

我选择工作的一个主要原则是看能否实现我的个人价值。

04. There is a trend for college students to change their views towards job-seeking.

大学生逐渐改变了对求职的看法。

05. Don't worry, more career opportunities are waiting for you.

别担心，更多的工作机会等着你呢。

06. I've always fancied run.ning my own business.

我一直梦想，能够经营属于我自己的事业。

07. With the fast-paced world we are living in today, many people want to own their private space.

在快节奏的世界里忙忙碌碌，许多人希望能拥有属于他们自己的空间。

08. Are there some special privileges for college graduates to set up their own business?

对于大学生自主创业，有什么特别的优惠待遇吗?

09. You could apply for a loan from the bank.

你可以向银行申请贷款。

10. Don't be too ideal.

别太理想化了。

11. You'd better take some training in management and finance.

你最好在管理及财务方面进行相应的培训。

12. Young people should settle down and do something practical in the first few years.

年轻人最好在头几年先安定下来，做-些实际的操练。

13. You'd better take the best advantage of your technical know-how.

你最好充分利用你的技术知识。

14. I am an IT-savvy.

我在信息技术方面十分精通。

15. I oversee all operations and take charge of finance.

我监管运营并负责财务。

16. You should learn more about entrepreneurship and what it takes to be an entrepreneur.

对企业家精神以及成为企业家需经历的过程，你应当有个更好的了解。

17. My business has been given a further boost with the newly set-up website.

由于新网站的建成，我的生意有了很大的进展。

18. I'm still relatively green in business circles because of my lack of experience.

因为缺少经验，我还是个商界新手。

19. Above all, you'd better ask for some help, advice and guidance.

首先，你最好寻求一些帮助、建议以及指导。

20. One huge advantage of following your dream at this point in your life is that you have little to lose.

在你生命的此刻去追逐梦想有一个最大的优势，那就是你没有什么可害怕失去的。
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